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PROTOKÓŁ NR XXXI/2017 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 26 PAŹDZIERNIKA 2017 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ  

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.40. 

Punkt 1. 

Otwarcie XXXI sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XXXI 
sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 11 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak  – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu. 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy Janusz Szerffel poinformował, że w dniu 
19.10.2017 r. wpłynął wniosek Wójta Gminy Dobroń o zmianę porządku 

obrad i wprowadzenie pkt. 14 do porządku obrad, a mianowicie 
„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości”. Wniosek 

tanowi załącznik nr 3 niniejszego protokołu. Stwierdził, że uwag do wniosku 
nie wniesiono. Stwierdził jednogłośne - 11 głosów „za”, przyjęto zmianę w 

porządku obrad zgodnie z treścią pierwszego wniosku. Ponadto wpłynął drugi 
wniosek Wójta Gminy Dobroń do porządku obrad, aby zmienić kolejność 
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proponowanego porządku obrad, a mianowicie po pkt. 3 wprowadzić punkty: 
jako pkt. 4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski., jako pkt. 5. Odpowiedzi 

na interpelacje, zapytania i wolne wnioski i jako pkt. 6. Informacje, sprawy 

różne. Stwierdził, że uwag do wniosku nie wniesiono. Stwierdził, że 9 głosami 
„za” i 2 „wstrzymujące się” przyjęto zmianę w porządku obrad zgodnie z 

treścią drugiego wniosku. Poinformował, że numeracja porządku obrad ulega 
zmianie. Ponadto zapytał, czy są uwagi do projektu porządku XXXI sesji Rady 

Gminy. Stwierdził, że uwag nie wniesiono. Stwierdził , że 10 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się” przyjęto porządek obrad wraz z powyższymi zmianami. 

 

Porządek XXXI sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Informacje, sprawy różne. 

7. Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 2016/17.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXX/228/17 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 września 2017 r. w 

sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2017.   

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w Dobroniu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2014 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie powołania 

stałych Komisji Rady Gminy. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów 

uzupełniających sołtysa w Sołectwie Poleszyn.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy 

Dobroń.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w 

drodze darowizny. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

X/63/2015 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 24 września 2015 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
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odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  

18. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych.   

19. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXX/2017 z sesji Rady Gminy. 

20. Zamknięcie sesji.  

 

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że na terenie gminy 

Dobroń trwają prace związane z budową oświetlenia w miejscowości Barycz, 

Orpelów i Chechło Pierwsze. Zaznaczył, że w bieżącym roku zostaną 

przygotowane jeszcze projekty na budowę oświetlenia na ul. Rolniczej w 

Dobroniu. Jeśli chodzi o bieżące utrzymanie dróg i obiektów gminnych to 

rozpoczęła się termomodernizacja na ul. Sienkiewicza 37, a termin 

zakończenia prac to koniec października br. oraz termomodernizacja 

budynku przy ul. 11 Listopada 11, a termin zakończenia prac to 30 listopada 

br. Rozpoczęła się termomodernizacja w Chechle Drugim w szkole 

podstawowej, gdzie termin zakończenia prac to 15 sierpień 2018 r. oraz 

trwa budowa sali gimnastycznej wraz z przedszkolem w Chechle. 

Poinformował, że zostały wyrównywane i uzupełniane tłuczniem drogi 

szutrowe na terenie gminy Dobroń, były uzupełniane oznakowania dróg, 

zostały wykoszone pobocza przy drogach i rowach. Zaznaczył, że trwają 

jeszcze prace związane z usuwaniem skutków nawałnicy z 10 sierpnia br. 

Duży problem stanowi likwidacja gałęzi po nawałnicy, ponieważ są to prace 

czasochłonne. Poinformował, że zostały wywiezione odpady podczas 

sprzątania świata. Zostały również uprzątnięte tereny przy drogach 

gminnych i powiatowych. Zostały wycinane wzdłuż tych dróg gałęzie. 

Zostały usunięte awarie na sieciach wodociągowych, zostały wymienione 

hydranty, zamontowano studnie do pomiaru ilości ścieków wprowadzanych 

do kanalizacji z firmy „Jantoń”. Ponadto był malowany budynek przy stacji 

uzdatniania wody w Markówce. Jeśli chodzi o przetargi to w dniu 12 

października br. ogłoszono przetarg na wybór wykonawcy robót 

budowlanych dla zadania pn. „Kompleksowa termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej na terenie gminy Dobroń”. Przetarg został 

podzielony na cztery części. Pierwsza część będzie obejmować 

termomodernizację budynku mieszkalnego przy ul. Sportowej 18 oraz 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu wraz z częścią przedszkola przy ul. 

Sienkiewicza 60. Druga część to termomodernizacja budynku Szkoły 
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Podstawowej w Dobroniu przy ul. Sienkiewicza 39, Zespołu Szkół i 

Dobrońskiego Centrum Kultury przy ul. Witosa 1 oraz budynków 

mieszkalnych Markówka 50 i Markówka 52. Część trzecia to 

termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Mogilnie Dużym oraz tzn. „stara 

szkoła” w Mogilnie Dużym 14. Część czwarta to termomodernizacja Urzędu 

Gminy w Dobroniu. Planowany termin otwarcia ofert przetargowych to 31 

października br. Rozpoczęcie prac budowlanych nastąpi 14 dni po 

podpisaniu umowy z wykonawcą. Wszystkie prace związane z 

termomodernizacją muszą się zakończyć do 15 sierpnia 2018 r. 

Poinformował, że 22 października na terenie strażnicy w OSP Markówka 

odbył się piknik po wykonaniu placu zabaw, który został oddany 10 

października. Łączny koszt wykonania tego placu to 24 835,69 zł. Fundusze 

pochodziły z funduszu sołeckiego i dofinansowania z budżetu Województwa 

Łódzkiego ze środków przeznaczonych dla jednostek samorządów 

terytorialnego w województwie Łódzkim w formie dotacji celowej w 

wysokości 5 000 zł. Zaznaczył, że w dniu 25 października zakończono 

konsultacje dotyczące programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Zaprosił wszystkich obecnych na obchody związane ze 

świętem 11 Listopada.  

 

- Na salę obrad przybył radny A. Pułanecki – obecnych na sali obrad 12 

radnych; 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poprosił o wyjaśnienia 

przetargu związanego z termomodernizacją budynków użyteczności 

publicznej. Zapytał czy do poszczególnych etapów, które obejmują kilka 

budynków będzie wybierana jedna firma czy kilka? 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jest to 12 budynków 

użyteczności publicznej na terenie gminy Dobroń, które są objęte zadaniem 

w ramach ZIT-u. Koncepcja była taka, żeby zgodnie z ustawą podzielić te 

zadania na budynki komunalne i użyteczności publicznej na małe po to, żeby 

stworzyć warunki do przystąpienia do przetargu również firm lokalnych. 

Zaznaczył, że zostało to tak zrobione na początku tego roku. Okazało się 

jednak, że te małe budynki w pierwszym przetargu nie znalazły 

zainteresowania, bo złożona oferta przekraczała kwotę przeznaczoną na 

wykonanie tych zadań. Gmina stanęła przed problemem czy w następnym 

etapie te budynki da się zrealizować. W związku z czym została zmieniona 

koncepcja i pomijając te budynki, które zostały przyjęte do realizacji, 
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postanowiliśmy pogrupować je inaczej, czyli w taki sposób aby do dużych 

obiektów użyteczności publicznej dołożyć mały budynek aby przyjąć ofertę 

na całe to zadanie. Zasada jest taka, że każdy podmiot który chce 

wystartować w przetargu może złożyć ofertę na każde z tych zadań. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, jaki jest następny 

termin składania ofert jeśli część z tych przetargów nie znajdzie nabywcy? 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że kwestię tą reguluje 

ustawa zamówienia publicznego i jeśli nie będzie ofert w ogóle to można 

procedurę powtórzyć bardzo szybko i wciągu 2-3 tygodni ogłosić ponowny 

przetarg. Jeśli natomiast będą oferty, które będą przekraczały wartość 

zamówienia, bądź z innych powodów nie będą mogły być rozpatrzone, to w 

tym zakresie jest odpowiednia procedura związana z prawem do 

informowania, z prawem do odwołania i to się przedłuża. 

 

- Radny P. Górny zapytał, o termin rozpoczęcia prac dotyczących budynków 

szkolnych? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że po przeprowadzonym 

przetargu już po 14 dniach można mówić o terminach wejścia na dany 

budynek. Przeprowadzenie prac w danym budynku szkolnym będzie się 

wiązało z dużą logistyką. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

 

Ad. pkt. 4. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, o możliwość 

załatania dziur na ul. Łącznej w Orpelowie? 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, o możliwość 

wyrównania drogi na ul. Kolejowej wzdłuż torów w Orpelowie? 
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- Radny G. Minias zapytał, o możliwość wyrównania ul. Słonecznej w 

Dobroniu? 

- Radny G. Minias zapytał, jak wygląda sytuacja z oświetleniem ul. Rolniczej 

i drogi wojewódzkiej 482? 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poprosił, o wysłanie pisma do 

powiatu w sprawie oczyszczenia drogi z piasku na ul. Sienkiewicza w 

Dobroniu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel zapytał, o możliwość wycięcia 

złamanej brzozy na skrzyżowaniu ul. Leśnej i Sikorskiego w Dobroniu? 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik poinformowała o zastawianiu 

tablicy ogłoszeń na ul. Polnej i Łąkowej przez mieszkańca posesji. Poprosiła 

o przestawienie tej tablicy.  

 

 

Ad. pkt. 5. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o ul. Łączną 

w Orpelowie i wszystkie ulice, które są gruntowe to w ostatnim czasie spadło 

tak dużo wody, że na tych ulicach powybijały się dziury. Zaznaczył, że w 

miarę możliwości gminy wszystkie ubytki w drogach gruntowych zostaną 

wyrównane. Zaznaczył, że popsuła się równiarka. Poinformował, że gmina 

nie chce zakupywać nadmiernej ilości kruszywa, ponieważ to kosztuje i za te 

pieniądze gmina kładzie asfalty, które pojawiają się w każdym sołectwie w 

jakiejś części.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że odbył się przetarg na 

część drogi w Teodorach oraz na drogę na tzn. „Bieski”. Zaznaczył, że gmina 

będzie robić wspólnie z powiatem dwa projekty na remont drogi w Ldzaniu 

oraz do Markówki. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o ul. Kolejową 

w Orpelowie to grunt ten nie należy do gminy i nie wolno tam przeprowadzać 

żadnych działań. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o ul. 

Słoneczną w Dobroniu to obecnie jest zepsuta równiarka. Zaznaczył, że w 

przyszłości planowane jest odwodnienie całego osiedla przy tej ulicy i 

położenie tam asfaltu. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o oświetlenie 

przy ulicy wojewódzkiej i przy ul. Szkolnej to zostało wysłane pismo w tej 

sprawie do zarządcy dróg. Zaznaczył, że zostało również wysłane pismo do 

zarządcy dróg w sprawie uprzątnięcia gałęzi i drzew przy drodze 

wojewódzkiej, ale gmina nie dostała na nie żadnej odpowiedzi. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

oczyszczenie ul. Sienkiewicza to zostanie wysłane w tej sprawie pismo do 

powiatu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o złamaną 

brzozę to jest ona albo na terenie Lasów Państwowych albo w pasie 

drogowym przy drodze powiatowej i te problemy zostały już zgłoszone do 

starostwa. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o tablicę 

ogłoszeń to zostanie ona przeniesiona.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że niedługo rozpocznie się 

remont mostku na drodze do Ldzania i droga zostanie zamknięta na okres 

około 3 tygodni. 

 

 

Ad. pkt. 6. (Informacje, sprawy różne): 

 

1. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel zaprosił wszystkich 

obecnych na uroczystość obchodów związanych ze świętem 11 Listopada. 

 

2. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel wskazał za swojego 

pierwszego zastępcę Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Panią Monikę Wolną. 

  

3. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 31 lipca br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło 

pismo o nr Ep-0151/559/17/CK z Posterunku Policji w Piątkowisku z prośbą 

o zabezpieczeniem środków w budżecie gminy Dobroń pozwalających na 

zakup działki  z przeznaczeniem na budowę nowego posterunku policji. Pismo 

otrzymali Radni razem z materiałami na sesje. Pismo stanowi załącznik nr 4 

niniejszego protokołu. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że dobrze byłoby rozpocząć 

działanie, które zmierzałoby do zakupienia tej działki na potrzeby gminy 

Dobroń. Zaznaczył, że Komendant Powiatowej Policji w Pabianicach skłania 

się do rozpoczęcia inwestycji związanej z budową posterunku na terenie 

gminy Pabianice. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że działkę można zakupić ale potem będzie 

presja wywierana na gminę przez Komendę Powiatową Policji, żeby im tą 

działkę przekazać. 

 

- Radny J. Kubik poinformował, że podziela zdanie radnego D. Bechta w 

sprawie zakupu działki. Zaznaczył, że poruszał kiedyś sprawę zakupu działki 

przy szkole w Chechle i zrobienia tam parkingu. Oferta od właściciela działki 

wpłynęła i w tej kwestii nie były poczynione żadne rozmowy. Poinformował, 

że gmina nie mając pieniędzy w budżecie chce teraz zakupić działkę z myślą 

o przekazaniu jej policji. Zaznaczył, że jest przeciwny zakupowi tej działki. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że lokalizacja na komisariat 

została już ustalona na terenie gminy Pabianice. Zaznaczył, że gmina może 

rozpocząć procedurę zakupu tej działki, nigdzie nie ma mowy o jej zakupie 

w 2018 r. Ta działka to jest teren rekreacyjny i najpierw trzeba ją 

przekształcić, zrobić zapis w planie zagospodarowania przestrzennego aby 

była działką budowlaną. Poinformował, że dobrze byłoby przynajmniej 

pomyśleć o jej zakupie i zapytać się czy „Kuria” ma chęć sprzedać tą działkę. 

Zaznaczył, że teraz gmina musi się wywiązać z termomodernizacji, a zakup 

tej działki to plan w przyszłości. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że jeśli cena tej działki będzie atrakcyjna i 

będzie możliwość wykorzystania jej na potrzeby mieszkańców gminy, to jak 

najbardziej gmina może ją zakupić. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poprosił Radę o wyrażenie opinii w sprawie 

zakupu działki. Poinformował, że jeśli opinia będzie pozytywna to będzie 

można poczynić przynajmniej zapytania. 

 

- Radny G. Minias zaznaczył, że nie wie czy Rada może mieć pewność, że ta 

działka nie zostanie przekazana dla Policji? Jakie są zamiary gminy względem 

tej działki? 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poprosił żeby Radni zadali sobie pytanie co 

mogą zyskać głosując za zakupem tej działki, a co mogą stracić. 

Poinformował, że trzeba podejmować ryzyko. 

 

- Radna H. Grącka poinformowała, że ta działka byłaby bardzo korzystną 

działką z punktu widzenia strategii rozwoju gminy. Zaznaczyła, że podjęcie 

tej decyzji powinniśmy odłożyć na później, nie w momencie zainicjowania tej 

sprawy przez Policję. Poinformowała, że można byłoby wrócić do tego tematu 

w momencie kiedy będzie już wiadomo gdzie ten posterunek ma powstać. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że z wypowiedzi Radnych 

wynika, że są przeciwni budowie posterunku na terenie gminy Dobroń, więc 

Komenda Powiatowej Policji wybuduje posterunek na terenie gminy 

Pabianice. Policja nie będzie tyle czekać aż my uregulujemy sprawę związaną 

z przekształceniem tej działki, ponieważ pieniądze na budowę posterunku są 

na teraz. Zaznaczył, że nie ma takiego zagrożenia żeby powstał u nas 

posterunek, ale jeśli gmina rozpoczęła już działanie to dobrze byłoby 

przynajmniej zapytać. Poinformował, że Radni po otrzymaniu informacji o 

cenie tej działki dalej będą podejmować kolejne decyzje. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że Rada 

powinna odpowiedzieć na pismo, że gmina nie jest wstanie wpisać do 

budżetu zakupu tej działki. Zaznaczył, że można natomiast rozpocząć 

zapytania związane z zakupem tej działki przez gminę w przyszłości. Poddał 

tą propozycję pod głosowanie i stwierdził, że Radni 10 głosami „za” i 2 

„wstrzymującymi się” nie są za zakupem tej działki w celu przekazania jej na 

potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach.  

4.  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 25 sierpnia br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło 

pismo o nr BMPŁe-237/315/17 z Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach 

z wnioskiem o dotacje na 2018 r. służb ponadnormatywnych. Pismo 

otrzymali Radni razem z materiałami na sesje. Pismo stanowi załącznik nr 5 

niniejszego protokołu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o przekazanie 

pieniędzy na służby ponadnormatywne to dobrze by było te pieniądze 

przekazać do Komendy Powiatowej Policji i w tym jakąś część przeznaczyć 

na zakup komputerów. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że pieniądze na służby ponadnormatywne 

co roku są zwiększane i należy się nad tym zastanowić, ponieważ roszczenia 
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Policji są coraz większe. Zapewnienie bezpieczeństwa jest zadaniem Policji a 

nie gminy. 

 

- Radny G. Minias poinformował, że podziela zdanie Radnego D. Bechta. 

Poinformował, że w powiecie jest 7 gmin i tylko gmina Dobroń przekazuje na 

służby ponadnormatywne. Zapytał, czy nie lepiej te pieniądze przeznaczyć 

na zakup agregatu prądotwórczego dla Ośrodka Zdrowia w Dobroniu? 

Zaznaczył, że dobrze by było poprosić Komendanta o porównanie 

przestępczości z gminami, które tych służb nie mają. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

działania, które przyczyniają się do poprawy bezpieczeństwa i dyscyplinują 

młodzież są potrzebne. 

 

- Radna H. Grącka złożyła wniosek o utrzymanie służb ponadnormatywnych 

w roku następnym w kwocie 15 200 zł. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

wniosek i stwierdził, że Radni 5 głosami „za”, 5 „przeciw” i 2 „wstrzymującymi 

się” odrzuciła  w/w wniosek. 

 

- Rada Gminy postanowiła przekazać kwotę na służby ponadnormatywne na 

poziomie lat ubiegłych.   

5. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 12 września br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło 

pismo o nr BHPŁe-237/348/17 z Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach 

z prośba o zaplanowanie w budżecie na rok 2018 kwoty 15.000,00 zł na 

zakup komputera i drukarki dla KPP. Pismo otrzymali Radni razem z 

materiałami na sesje. Pismo stanowi załącznik nr 6 niniejszego protokołu. 

- Radny D. Becht poinformował, że jest przeciwny dawaniu jakichkolwiek 

pieniędzy dla Policji. 

 

- Radna H. Grącka poinformowała, że jest przeciwna dawaniu pieniędzy na 

zakup komputera. Są różne projekty unijne, z których policja może 

skorzystać. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

pismo i stwierdził, że Rada 12 głosami „przeciw” nie zadecydowała o 

zaplanowaniu w budżecie na rok 2018 kwoty 15.000,00 zł na zakup 

komputera i drukarki dla KPP. 
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6. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 3 października br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu 

wpłynęło pismo Pana Piotra Lacha z Chechła Drugiego ul. Spacerowa w 

sprawie usprawnienia rowu na ulicy Zielonej i Łąkowej w Chechle Drugim. 

Pismo otrzymali Radni razem z materiałami na sesje. Pismo stanowi załącznik 

nr 7 niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

wizytował u Pana Lacha i oglądał teren. 

 

- Radny J. Kubik poinformował, że obecnie trwają prace związane z 

usprawnieniem rowu na ulicy Zielonej i Łąkowej w Chechle Drugim. 

 

7. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 5 października br. wpłynęła do Rady Gminy w Dobroniu prośba o 

wyrażenie zgody na członkostwo Radnej Barbary Jóźwiak w Komisjach 

Rozwoju, Budżety i Przestrzegania Prawa oraz Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Sportu. Pismo otrzymali Radni razem z materiałami na sesje. Pismo 

stanowi załącznik nr 8 niniejszego protokołu. 

 

8. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 5 październik br. wpłynęła do Rady Gminy w Dobroniu rezygnacja z 

członkowska Pana Janusza Szerffela w Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa oraz Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu Rady 

Gminy w Dobroniu.  Pismo otrzymali Radni razem z materiałami na sesje. 

Pismo stanowi załącznik nr 9 niniejszego protokołu. 

 

9. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 11 października br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu 

wpłynęło pismo od Burmistrza Łasku o nr GK.7240.13.2017 w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych w planowanym na rok 2018 budżecie 

gminy, na dotacje dla linii komunikacyjnej D w kwocie 281.324,16 zł. Pismo 

otrzymali Radni razem z materiałami na sesje. Pismo stanowi załącznik nr 10 

niniejszego protokołu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

dofinansowanie do linii „D” to do tej pory co roku gmina na tą linię wpłacała 

18 000 zł. Zaznaczył, żeby utrzymać dotychczasowy poziom dofinansowania 

do tej linii w kwocie 18 000 zł. Poprosił o opinię radnych w tej sprawie. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że Radni 

na wszystkich Komisjach byli przeciwni zabezpieczeniu środków finansowych 

w planowanym na rok 2018 budżecie gminy na dotacje dla linii 

komunikacyjnej D w kwocie 281.324,16 zł.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował żeby 

utrzymać dotychczasową kwotę dofinansowania w wysokości 18 000 zł. 

Poddał tą propozycję głosowaniu i stwierdził, że Radni jednogłośnie 12 

głosami „za” są za utrzymaniem dofinansowania na linię „D” w wysokości 

18 000 zł. 

 

10. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 23 października br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu 

wpłynęła odpowiedź na wniosek złożony podczas XXX sesji rady Gminy Pana 

Sołtysa Sołectwa Barycz Marcina Warzychy – wniosek o sporządzenie raportu 

z kontroli hydrantów na terenie gminy Dobroń. Pismo jest do wglądu w Biurze 

Rady Gminy. 

 

- na salę obrad przybył Radny J. Zając; skład Rady Gminy – 13 obecnych 

Radnych.  

 

 

Ad. pkt. 7. (Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 

2016/17): 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dobroniu E. Łoboda – Szewc 

poinformowała, że w minionym roku szkolnym w Szkole Podstawowej w 

Dobroniu funkcjonowało 13 oddziałów, w tym 2 oddziały przedszkolne, 

ogólnie 271 uczniów, 23 nauczycieli i 5 pracowników obsługi. Zaznaczyła, że 

po analizie wyników nauczania można stwierdzić, że szkoła funkcjonowała 

prawidłowo. Wyniki nauczania były na wysokim i wyżej średnim poziomie, 

odbyła się kontrola z Kuratorium i nie było żadnych zaleceń. Plan pracy był 

realizowany na bieżąco, były realizowane wszystkie uroczystości i konkursy. 

Uczniowie brali udział we wszystkich obchodach rocznicowych i 

uroczystościach, które odbywały się na terenie gminy Dobroń. Szkoła brała 

udział w konkursach ogólnopolskich i powiatowych. Jeśli chodzi o konkursy 

ogólnopolskie to szkoła specjalizuje się w konkursach ekologicznych i 

matematycznych, brała również udział w wielu konkursach finansowanych 

przez gminę. Szkoła brała udział w różnych projektach. Najważniejszym 

projektem, który realizowała szkoła, były działania związane z „Eko– 

Pracownią”. Dzieci na dodatkowych zajęciach mogły uczestniczyć w  

szkolnym klubie sportowym pod patronatem Ministra Sportu. Szkoła 
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prowadziła akcję „Szklanka mleka” , w szkole jest zbierana makulatura, 

odbywają się wycieczki. Poinformowała, że ważnym zadaniem jakie realizuje 

szkoła to wyjazdy dzieci na basen. Zaznaczyła, że szkoła współpracuje z 

policją, z DCK i wszystkimi organizacjami, które są dostępne w gminie. 

Poinformowała, że wzrasta liczba dzieci na świetlicach, jest ich ponad 150 i 

wydłuża się czas pobytu dzieci. Jeśli chodzi o dożywianie dzieci to przebiegało 

to zgodnie z planem. Bezpieczeństwo w szkole jest na dobrym poziomie, 

odnotowano tylko 7 niewielkich wypadków. Trzy wypadki na zajęciach 

sportowych, dwa na korytarzu, jeden na zawodach sportowych i jeden w sali 

lekcyjnej. Baza szkoły dzięki budżetowi jest aktualizowana, wzbogacana 

szczególnie o multimedialne pomoce. Zaznaczyła, że wszystkie dzieci mają 

swoją szafkę. Pojawiły się nowe inicjatywy w szkole, w tamtym roku odbył 

się Międzyszkolny Rajd dorzeczem rzeki Grabi, w którym wzięli udział 

uczniowie klas 4-6 ze wszystkich szkół w gminie Dobroń. Drugą inicjatywą 

jest tzn. Sprzątanie Świata, a dzieci wraz z rodzicami biorą udział w 

sprzątaniu. 

 

- Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Dobroniu A. Dolewa poinformowała, 

że w ubiegłym roku szkolnym pełniła funkcję Dyrektora Zespołu Szkół w 

Dobroniu i jeśli chodzi o tą placówkę to szkoła funkcjonowała zgodnie z 

przyjętym planem pracy. Liczyła 10 oddziałów, łącznie 228 uczniów i 26 

nauczycieli. Szkoła osiągnęła bardzo dobre wyniki w nauce, średnia ocen to 

3,86. Zaznaczyła, że 46 uczniów, czyli 20 % populacji, osiągnęło średnią 4,75 

a najwyższa średnia w szkole to 5,56. Aż 7 uczniów miała 100 % frekwencję, 

w szkole było 2 uczniów z orzeczeniu o kształceniu specjalnym, 43 osoby 

były objęte pomocą psychologiczno-pedagogiczną, a 2 osoby były nauczane 

indywidualnie. Poinformowała, że systematycznie zmniejsza się liczba osób, 

które są zwolnione z wychowania fizycznego. W ubiegłym roku 13 osób nie 

uczestniczyło w lekcjach religii. Takim większym remontem była 

modernizacja stołówki szkolnej. Powstała nowoczesna „zmywarnia”. 

Najważniejszym sukcesem szkoły są sukcesy w dziedzinie matematyki, 

historii, pierwszej pomocy, sportu. Szkoła bierze udział w różnych 

konkursach wojewódzkich, powiatowych, w akcjach charytatywnych. 

Poinformowała, że baza dydaktyczna i lokalowa jest na wysokim poziomie. 

Wyniki z egzaminów gimnazjalnych wzrastają, są powyżej średniej krajowej. 

Jeśli chodzi o zakończenie samodzielnej działalności gimnazjum jako 

jednostki to szkoła uplasowała się na 3 miejscu w plebiscycie najfajniejsze 

gimnazjum w powiecie pabianickim. 

 

- Na salę obrad przybył radny J. Zając – skład komisji 13 obecnych na sali 

obrad. 



Strona 14 z 24 

Protokół nr XXXI/2017 z sesji RG - z dnia 26.10.2017 r. 

 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mogilnie Dużym R. Jary poinformowała, że 

szkoła jest szkołą jednooddziałową, jest po jednym oddziale od oddziału 

przedszkolnego do klasy 6. W szkole zlokalizowany jest również oddział dzieci 

przedszkolnych. Dzieci uczestniczyły w programach „Szklanka mleka”, 

„Owoce w szkole”, które są kontynuowane. Szkoła stara się poszerzyć ofertę 

zajęć dodatkowych o zajęcia niekiedy odpłatne dla dzieci np. zajęcia 

garncarskie czy taniec zumby, które cieszą się dużą popularnością. Szkoła 

stara się współpracować ze środowiskiem lokalnym, bardzo rozwinęła się 

współpraca z Kołem Gospodyń Wiejskich z Mogilna Małego, gdzie w szkole 

odbywały się zajęcia folklorystyczne prowadzone z inicjatywy nauczycielek 

jak i pań z Koła Gospodyń Wiejskich. Szkoła bierze udział w akcjach na 

pozyskanie funduszy na działalność szkoły. Po raz drugi nie udało się uzyskać 

wsparcia jeśli chodzi o projekt Eko – Pracownia. Niemniej przygotowując się 

do realizacji tego wniosku zaangażowani zostali rodzice, którzy 

wyremontowali jedną z sal. W ubiegłym roku w szkole było zatrudnionych 15 

nauczycieli. Nie wszyscy nauczyciele byli zatrudnieni w pełnym wymiarze 

godzin. Niemal wszyscy nauczyciele w roku ubiegłym to nauczyciele 

dyplomowani. Uczestniczą oni w różnych szkoleniach, poszerzają swoje 

kwalifikacje. Jak co roku szkoła była organizatorem festynu. Zaznaczyła, że 

szkoła bierze udział w konkursach, najbardziej znanym to „Mistrz Tabliczki 

Mnożenia” dla klas 3. Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych wspiera szkołę w organizowaniu profilaktyki szkolnej. Dyrektor 

Renata Jary podziękowała sołtysowi Sołectwa Mogilno Duże Panu Andrzejowi 

Kluchowi za przekazanie części pieniędzy z funduszu sołeckiego na cele 

szkoły. Dzięki temu w szkole zostały wymienione blaty stolików szkolnych 

oraz zostały zakupione piłki i sprzęt sportowy. Poinformowała, że szkoła 

pozyskała kwotę 5 000 zł z Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa. 

Szkoła od dwóch lat prowadzi dla rodziców lekcje otwarte. Z inicjatywy 

Sołtysa Sołectwa Mogilno Małe Pana Ireneusza Sysio w ubiegłym roku odbyło 

się w szkole spotkanie absolwentów. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że szkoła w Chechle liczy 

123 uczniów. Zaznaczył, że ma nadzieję, że w przyszłych latach po 

przeprowadzeniu tych wszystkich inwestycji dzieci w tej szkole będzie jeszcze 

więcej. Poinformował, że szkoły na terenie gminy Dobroń funkcjonują na 

wysokim poziomie, cały czas można zaobserwować wzrost poziomu 

nauczania w szkołach. 
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- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że na terenie gminy 

Dobroń funkcjonują 3 szkoły podstawowe. Szkoły współpracują ze 

środowiskiem, osiągają dobre wyniki. Zaznaczył, że w Chechle trwają prace 

budowlane związane z budową sali gimnastycznej wraz z przedszkolem. W 

Szkole Podstawowej w Dobroniu są dwie sale gimnastyczne. Poinformował, 

że w najbliższej przyszłości gmina musi pomyśleć o budowie sali w Szkole 

Podstawowej w Mogilnie Dużym. 

 

- Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 2016/2017 stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel ogłosił 15 min przerwy. 

 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XXX/228/17 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 września 

2017 r. w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na 

rok 2017): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że uchwała ta 

spowodowana jest tym, że w załączniku inwestycyjnym nr 4 w rozdziale 010 

przez pomyłkę został wykasowany wiersz kiedy to wymienione są zadania. 

Ponadto zmniejszenie dotyczy zadania pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków 

w Dobroniu”, a więc konieczność uzupełnienia tego załącznika o nazwę 

zadania, w jakim miało miejsce zmiany w rozdziale 010. 

 

- Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania Prawa 

Gabriela Fogel odczytała pozytywną opinię nr 35/80/2017 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/238/17 do którego nie wniesiono 

uwag. 
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- Bez radnych J. Goruchty i P. Górnego – skład Rady 11 obecnych radnych 

na sali obrad. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXI/238/17 w sprawie zmiany uchwały nr XXX/228/17 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 września 2017 r. w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 9  (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2017): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że do uchwały została dołączona autopoprawka. Stanowi ona załącznik nr 13 

do niniejszego projektu uchwały. Zaznaczyła, że zmiana dotyczy zwiększenia 

budżetu o 105 000 zł na drogi. 

 

- Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania Prawa 

Gabriela Fogel odczytała pozytywną opinię nr 35/81/2017 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/239/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXI/239/17 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na 

rok 2017. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w 

Dobroniu): 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt w/w uchwały. 

Poinformował, że cała reorganizacja szkolnictwa wywołała skutki w postaci 

zmian, jakim jest konieczność likwidacji Liceum w Dobroniu. 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 27/44/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.  

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/240/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXI/240/17 w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego im. Ks. Jana Długosza w Dobroniu. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 27/45/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/241/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” przyjęła uchwałę 
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Nr XXXI/241/17 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr I/3/2014 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 1 grudnia 2014 

r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel omówił projekt uchwały.  

 

- Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania Prawa 

Gabriela Fogel odczytała pozytywną opinię nr 35/82/2017 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 27/46/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/242/17, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXI/242/17 w sprawie zmiany uchwały nr I/3/2014 Rady Gminy w 

Dobroniu z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady 

Gminy. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

przeprowadzenia wyborów uzupełniających sołtysa w Sołectwie 

Poleszyn):  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 
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- Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania Prawa 

Gabriela Fogel odczytała pozytywną opinię nr 35/83/2017 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/243/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXI/243/17 w sprawie przeprowadzenia wyborów 

uzupełniających sołtysa w Sołectwie Poleszyn. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 14. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Statutu Gminy Dobroń): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania Prawa 

Gabriela Fogel odczytała pozytywną opinię nr 35/84/2017 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/244/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXI/244/17 w sprawie zmiany Statutu Gminy Dobroń. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     
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Ad. pkt. 15. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości w drodze darowizny): 

 

- Wójt Gminy Dobroń omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska Andrzej Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 30/55/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/245/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXI/245/17 w sprawie nabycia nieruchomości w drodze darowizny. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 16. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr X/63/2015 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 24 września 

2015 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania Prawa 

Gabriela Fogel odczytała pozytywną opinię nr 35/85/2017 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 22  do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 
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- Radny J. Zając zapytał, czy pojemniki na odpady bio będą obligatoryjnie 

dawane każdemu mieszkańcy czy tylko tym, którzy potrzebują? Czy będzie 

za to dodatkowa opłata? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że mieszkańcy którzy mają 

pojemniki bio mogą je wykorzystywać do wyrzucania popiołu w okresie 

zimowym.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/246/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXI/246/17 w sprawie zmiany uchwały nr X/63/2015 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 24 września 2015 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.     

 

 

Ad. pkt. 17. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości):  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska Andrzej Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 30/56/2017 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik  nr 23 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXI/247/17, do którego nie 

wniesiono uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” przyjęła uchwałę 

Nr XXXI/247/17 w sprawie zmiany uchwały nr X/63/2015 Rady Gminy w 

Dobroniu z dnia 24 września 2015 r. w sprawie nabycia nieruchomości 
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- Uchwała stanowi integralną część protokołu.   

 

Ad. pkt. 18. (Informacja na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych): 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel  przedstawił informację na temat 

złożonych oświadczeń majątkowych. Informacja stanowi załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił informację na temat złożonych 

oświadczeń majątkowych. Informacja stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 19. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXX/2017 z sesji 
Rady Gminy):  

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 
Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr XXX/2017 

z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził że jednogłośne – 11 głosami „za” 
- przyjęto protokół nr XXX/2017. 

 

 

Ad. pkt. 20. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 
zamknął obrady XXXI sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
 

   Protokołowała:                                               Przewodniczył:                                                                   
Podinspektor ds. obsługi       

organów samorządowych     
                                                    Przewodniczący Rady Gminy w Dobroni 

Paulina Kaczmarek                                             

  Janusz Szerffel 
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Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 

 

1 

2 Listy osób zaproszonych 

 

3 

3 Wniosek Wójta Gminy Dobroń z dnia 26 września 2017 
r. o zmianę porządku obrad XXX sesji Rady Gminy w 

Dobroniu 

2 

4 Pismo o nr Ep-0151/559/17/CK z Posterunku Policji w 

Piątkowisku z prośbą o zabezpieczeniem środków w 
budżecie gminy Dobroń pozwalających na zakup działki  

z przeznaczeniem na budowę nowego posterunku policji 

2 

5 Pismo o nr BMPŁe-237/315/17 z Komendy Powiatowej 
Policji w Pabianicach z wnioskiem o dotacje na 2018 r. 

służb ponadnormatywnych 

3 

6 Pismo o nr BHPŁe-237/348/17 z Komendy Powiatowej 

Policji w Pabianicach z prośba o zaplanowanie w 
budżecie na rok 2018 kwoty 15.000,00 zł na zakup 

komputera i drukarki dla KPP 

1 

7 Pismo Pana Piotra Lacha z Chechła Drugiego ul. 
Spacerowa w sprawie usprawnienia rowu na ulicy 

Zielonej i Łąkowej w Chechle Drugim 

3 

8 Prośba Pani Radnej Barbary Jóźwiak o członkostwo w 

Komisjach Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa 

oraz Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu Rady 
Gminy w Dobroniu  

1 

9 Rezygnacja z członkowska Pana Janusza Szerffela w 
Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa oraz 

Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu Rady Gminy 
w Dobroniu 

1 

10 Pismo od Burmistrza Łasku o nr GK.7240.13.2017 w 

sprawie zabezpieczenia środków finansowych w 
planowanym na rok 2018 budżecie gminy, na dotacje 

dla linii komunikacyjnej D w kwocie 281.324,16 zł 

3 

11 Analiza funkcjonowania oświaty w roku szkolnym 

2016/2017  

7 

12 Opinia nr 35/80/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

13 Autopoprawka do projektu uchwały nr XXXI/239/17 3 

14 Opinia nr 35/81/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

15 Opinia nr 27/44/2017 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 
i Sportu  

1 

16 Opinia nr 27/45/2017 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Sportu 

1 
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17 Opinia nr 35/82/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

18 Opinia nr 27/46/2017 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Sportu 

1 

19 Opinia nr 35/83/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

20 Opinia nr 35/84/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

21 Opinia nr 30/55/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska  

1 

22 Opinia nr 35/85/2017 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

23 Opinia nr 30/56/2017 Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska  

1 

24 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu 
na temat złożonych oświadczeń majątkowych  

1+2 
załączniki 

(3 str.) 

25 Informacja Wójta Gminy Dobroń na temat złożonych 
oświadczeń majątkowych  

1+1załącznik 
(2 str.) 

26 Wykaz dokumentów przedkładanych przez Wójta Gminy 
Dobroń na posiedzenie XXXI/2017 sesji Rady Gminy z 

dnia 26 października 2017 r. 

2 

27 Porządek XXXI sesji Rady Gminy w Dobroniu z dnia 26 
października 2017 r. 

1 

28 Zaproszenia na sesje  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 22 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej   

4. nagranie na płycie DVD      

 

 

 
 

 
 

 


